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          В работе рассмотрены вопросы рынка, классификации и ассортимента материалов для производства мебели. Приведены цель, задачи и результаты экспертизы качества материалов для производства мебели на примере сухих обрезных досок из ели, сосны и лиственницы первого сорта размером 40 x 150 x 6000. Рассмотрена экономико-организационная структура розничного торгового предприятия ЗАО «Боровичи-Мебель» и оценена эффективность реализации кухонных гарнитуров на предприятии.
        

        
          In the final qualifying work considers the issues of market, classification and range of materials for furniture production. Presents the purpose, objectives and results of quality expertise of materials for furniture production on the example of dry edged boards of spruce, pine and larch first grade size 40 x 150 x 6000. Reviewed economic and organizational structure of retail trade enterprises JSC "Borovichi-Mebel", and evaluated the effectiveness of the implementation of kitchen sets in the enterprise.
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